Amiversary

中壢校區基督教會 歡慶22週年!

Sunday





## 清任合 Prayer Meeting





## 請往前坐 來敬拜我們的神 Please fill the seats in the front first Prepare to Worship our God





## **聖餐** 一世紀念耶穌為我們所做的一切 COMMUNION





# Group Photo





## 禱告事項 Prayer Requests





因為從頭一天直到如今,你們是同心合意地興旺福音。 我深信那在你們心裡動了善工的必成全這工,直到耶穌基督的日子。 1:5 because of your partnership in the gospel from the first day until now. 1:6 And I am sure of this, that he who began a good work in you will bring it to completion at the day of Jesus Christ. 腓立比書 Philippians 1:5-6

## 為 策略團、事工會、牧養團隊和辦公室的同工 禱告

1. Pray for God's wisdom and unity to be upon the church strategy team, ministry planning team, and office staff. Pray that they will seek God's will God's will and implement various ministries plans. Also pray for the spiritual growth of brothers and sisters, and ask God to send more workers to fulfill the entrusted mission of the church on campus.

請神賜智慧和合一的心, 一起尋求神的心意和落實事工計畫, 弟兄姊妹靈命更新長大,請神差派更多工人, 一起完成神給教會在校園的託付。



## 教會使命 CHURCH MISSION

## 我們要去,進入校園與社區 使萬民作主門徒 We shall Go, enter the Campuses & Communities, and make disciples of the people!





### 上週經文 Last Week Scripture

### <u>馬太福音 Matthew 11:28</u>

## 凡勞苦擔重擔的人可以到我這裏來, 我就使你們得安息。

## Come to me, all who labor and are heavy laden, and I will give you rest.



## 讀經&信息 Scripture & Message



## 使徒行傳 Acts 2:40-47

2:40 彼得還用許多話作見證,勸勉他們說:「你們當 救自己脫離這彎曲的世代。」2:41 於是領受他話的人 就受了洗。那一天,(門徒)約添了三千人,2:42都恆 心遵守使徒的教訓,彼此交接,擘餅,祈禱。 2:40 And with many other words he bore witness and continued to exhort them, saying, "Save yourselves from this crooked generation." 2:41 So those who received his word were baptized, and there were added that day about three thousand souls. 2:42 And they devoted themselves to the apostles' teaching and the fellowship, to the breaking of bread and the prayers.





#### 2:43 眾人都懼怕;使徒又行了許多奇事神蹟。2:44 信的 人都在一處,凡物公用,2:45 並且賣了田產、家業,照 各人所需用的分给各人。2:46 他們天天同心合意恆切地 在殿裏,且在家中擘餅,存着歡喜、誠實的心用飯,2:47 讃美神,得眾民的喜愛。主將得救的人天天加給他們。 2:43 And awe came upon every soul, and many wonders and signs were being done through the apostles. 2:44 And all who believed were together and had all things in common. 2:45 And they were selling their possessions and belongings and distributing the proceeds to all, as any had need. 2:46 And day by day, attending the temple together and breaking bread in their homes, they received their food with glad and generous hearts, 2:47 praising God and having favor with all the people. And the Lord added to their number day by day those who were being saved.

### 使徒行傳 Acts 2:40-47







## 天國嘉年華 使徒行傳 Acts 2:40-47



### 高天圓牧師 Pastor Kao





### **Graduation Send-off Ceremony**

畢業生差派禮













## 祝福禱告



## Group Photo







### 使徒行傳 Acts 2:46-47

得眾民的喜愛。主將得救的人天天加給他們。

2:46 And day by day, attending the temple together and breaking bread in their homes, they received their food with glad and generous hearts, 2:47 praising God and having favor with all the people. And the Lord added to their number day by day those who were being saved.

### 本週經文 This Week Scripture

## 2:46 他們天天同心合意恆切地在殿裏,且在家中 **擘餅,存着歡喜、誠實的心用飯,2:47 讚美神**,



## 家裡的事 Announcements





## **面對逗迫** 使徒行傳 12:1-11, 20-24

### 高天圓牧師 Pastor Kao













#### **ChungLi Campus Christian Church**

受洗班: (兩週均要上課) 時間:12:30~14:00 地點:



## 第79屆浸禮 BAPTISM CEREMONY





### 12:30-13:30在瑞麗堂招待處











國高紀童



## 愛家服事 Luncheon service







神的家歡

## WELCOME TO 4C CHURCH!







邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友 請樓上的弟兄姊妹下樓來·大家一起來歡迎新朋友

第一次來嗎? FIRST TIME HERE? 期待更多認識你,歡迎填寫新家人表單→



#### 我用主的愛真誠來愛你(x2) With the love of God, I love you genuinely(x2) 因我見你裡面有王的榮美

#### Because in you, I see the glory of God 我用主的愛真誠來愛你

#### With the love of God, I love you genuinely

- 願在主裡相會再相會 願在主裡相會再相會 願主的愛永遠在你心懷 願神永遠祝福你們

- 願耶和華賜福給你 願耶和華永遠保護你 願耶和華祂的臉光照你 願耶和華賜你平安



The Lord bless you and keep you; the Lord make his face shine on you and be gracious to you; the Lord turn his face toward you and give you peace.





### 



廁所無法使用,請上2F





#### \* 現 場 多 餘 的 桌 子 • 靠 後 擺 放 即 可

## MCD 招待處 入口處 12:45-13:00 會鼓勵全體一起收拾、擺椅子 13:00 小組長舉牌讓組員入組



## 祝福 & 謝飯禱告 Benediction

